

Association News from China

China General Machine Components Industry Association (CMCA) Holds Secretary Chief Meeting (2020) in Beijing



CMCA held a Secretary Chief Meeting (2020) on January 7 at CCECC Plaza in Beijing. A total of 19 people from various branches attended this event. Mr. Yao Hai-Guang, vice executive president, said 2019 was destined to be out of the ordinary. It was the 70th year of PRC's founding and the 40th year since the Chinese economic reform. CMCA has been growing in the last 30 years. With the guidance of the central and regional governments, CMCA acts as a bridgehead for the industry, actively reacts to the trade war with the U.S. and the ever-complicated global trends, and makes critical contributions in stabilizing the health of the industries.

Hebei Fastener Industry Association Holds the Members Assembly

Hebei Fastener Industry Association held the 1st (third round) members assembly at the Conference Hall of Yongnian Fastener Mold Exhibition Center. A total of 300 people attended this event. Besides recapping the works back in 2019, the Association also presented medals for "law-abiding tax-paying enterprises", "excellent export-oriented enterprises", and "role model for improving regulations".



DongGuang Fastener Association Holds ISO9001 Trainings

DongGuang Fastener Association held trainings on ISO9001 at its office with nearly 40 participants. Besides promoting the advantage of international standards and certificates, the activity indirectly increased quality awareness on products and improved product competitiveness on the markets. The Association was established in 2019 to continue to facilitate industrial development.



Shenzhen Fastener Association Holds an Exchange Event for Companies

Shenzhen Fastener Association held the first company visit and exchange event in 2020 on April 30. Led by Wong Keh-Jian, President of the Association, the association members met at Guangdong Allcent Technology and the intelligent industrial park invested by Allcent. □

中国公协会新闻

中国机械通用零部件工业协会2020年度秘书长会议在北京召开

2020年1月7日，中国机械通用零部件工业协会2020年度秘书长工作会议在北京中土大厦召开。各分支机构相关工作人员共19人到会。常务副理事长姚海光表示，2019年注定是不平凡的一年，时值中国建国70周年、改革开放40年，中国机械通用零部件工业协会也伴随着成长了30年，协会充分发挥了行业的桥头堡作用，积极为应对美国发起的贸易战和日渐错综复杂的国际形势，稳定行业健康发展做出了重要贡献。

河北省紧固件行业协会举办第一届第三次会员大会

河北省紧固件行业协会举办的第一届第三次会员大会于4月11日在永年紧固件模览中心会议厅大厅举行，超过300人参加本次活动。当日除了回顾2019年的工作情况外，也颁发「依法纳税先进企业」、「优秀出口创汇企业」、「规范提升模范企业」等奖牌。

东莞紧固件协会举办ISO 9001培训活动

东莞紧固件协会于5月11日举办ISO9001系列培训活动，于协会办公室举行，将近40人参加。本活动除推动国际标准认证的优点外，也间接提升会员对自身产品的品质知识，提升产品在市场中的竞争力。本协会于2019年成立，持续对推动紧固件行业发展。

深圳市紧固件行业协会举办企业交流

4月30日深圳市紧固件行业协会展开2020首次的企业参访交流，由协会会长翁克俭领衔，参观协会成员齐聚广东铨圣科技有限公司及其投资的智慧产业园。 □

